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Lebanon - Published: 18-Sept-2023 

Key Information About Being an Herbalife 

Member 

 

 

WW TYPICAL MEMBER EARNINGS 2022 

 

  

How to join? You join by buying the Herbalife Member Pack (36.21 USD). There is no other required 

purchase. 

 

As a Member, you can  

 

Suggested Retail Price 27.50 USD 

Member Price 
(with initial discount before 

shipping and taxes) 
- 21.06 USD 

Potential profit  6.45 USD 

• Buy Herbalife® products at a discount for your own or household use. 

• Sell Herbalife® products to 

customers to make a retail 

profit. An example is shown on 

the right: 

• Recruit others who want to 

consume or sell Herbalife® 

products and earn 

commissions and bonuses from Herbalife based on their activity. 

• You cannot earn any money by only recruiting or only sponsoring someone. 

 

Many Members in 2022 only benefitted from the discount on Herbalife® products, either for 

their own use or to sell for a retail profit. As a result, the typical Member did not receive any 

commissions or bonuses from Herbalife on the sales of other Members. 
 

How much can 

a Member 

earn in a 

typical month? 

In 2022, there were 1,986,217 Members who had been Members for at least one full year. In 

a typical month, 388,518 Members received commissions or bonuses from Herbalife and 

Members typically earned in 9 out of 12 months. Here is what those Members made in a 

typical month before expenses, including what they were paid by Herbalife and an estimate 

of retail profit modeled on actual sales data from the United States: 

 

50% earned more than 146 USD in a month 

Top 10% earned more than 1,353 USD in a month 

Top 1%* earned more than 10,394 USD in a month 

 

There are no guarantees. Some Members will succeed, while some will not. As with all 

business, success requires hard work, skill and dedication. 

 

*In 2022, the tenure of the top 1% typically ranged from 5 to 10 years. 

 

What if it 

doesn’t work? 

• You can cancel your Membership at any time. If you are in your first 90 days, you can cancel 

and receive a full refund of your Herbalife Member Pack. 

• If you cancel your Membership, you can return unopened products you purchased within the 

last year for a full refund. We even pay for shipping. 

• Please contact +961-1-426-801 (indicate to the operator on the line you wish to be transferred 

877-398-0188) for more information. 

 



 .للتغيير  قابلهو و  النشر وقت صالح السعر 

 

 Lebanon (AR) - Published: 29-Feb-2024 

 Herbalifeسية عن كونك عضوًا في معلومات أسا

 

 

 

 

 2022 النموذجية   الأعضاء   أرباح 

 

 

 

  

كيف تنضم إلى 
Herbalife ؟ 

ولا يطُلب منك شراء أي شيء (.  اأميركي    اولار  د  36.21)  Herbalifeيمكنك الانضمام من خلال شراء حزمة عضو  
 . آخر

ا، يمكنك   بصفتك عضو 

 

 ركي ي أم  دولار 27.50 المقترح  التجزئة  سعر

   لعضول  سعرال 
 قبل أولي خصم مع)

 ( الضرائب فرض و الشحن
 ركي ي أم  دولار 21.06-

 ركييأم دولار 6.45 المحتمل  الربح

 .ض لاستخدامك الخاص أو استخدام أفراد عائلتك.بسعر مخف   Herbalife®شراء منتجات  •

للعملاء  Herbalife®بيع منتجات  •
 على مثال التجزئة. ويردالبيع بلتحقق أرباح 

 :اليمين على ذلك

تجنيد أشخاص آخرين يريدون   •

 Herbalife®استهلاك أو بيع منتجات 

  Herbalifeوتحقيق العمولات والمكافآت من 
 .هؤلاء الأشخاص حسب نشاط

 . فقط كسب المال من خلال تجنيد أو رعاية شخص ما يمكنك لا •

 

  للبيع   أو  الخاص  لاستخدامهم  اإم  ، Herbalife®  منتجات  ىعل  الخصم  من  فقط  2022  عام ال  في  الأعضاء  من  العديد  استفاد

 مبيعات  على Herbalife شركة من  مكافآت أو عمولات أي النموذجي العضو يتلق لم لذلك، ونتيجة. التجزئة ربح مقابل
 .الآخرين الأعضاء

  للعضو   يمكن   كم 
  في   يكسب   أن 

 ؟ عادي   شهر 

ا كانوا أعضاء    1,986,217، كان هناك  2022في العام     شهر   وفي.  الأقل  على  كاملة  سنة  لمدة  Herbalifeفي  عضو 

ا عمولات  388,518  تلقى  ،عادي ا  الأعضاءكسب  و   Herbalife  من  مكافآت  أو  عضو    12  أصل  من  9  في  المال عموم 

ا القيمة و  Herbalife  شركة  دفعته  ما  ذلك  في  بما  النفقات،خصم    قبل عادي  شهر  في  الأعضاء  هؤلاء  حققه  ما  إليك.  شهر 
 : المتحدة الولايات من الفعلية المبيعات  بيانات غرار على التجزئة رباحالتقديرية لأ

 

 واحد شهر في  ركياًيأم دولارًا  146 من أكثرمن الأعضاء ٪ 50 كسب

 واحد شهر في  ركياًيأم دولارًا 1,353 من أكثر علىمن الأعضاء ٪ 10 أفضل كسب

 واحد شهر في  ركياًيأم دولارًا 10,394 من أكثر علىمن الأعضاء ٪* 1 كسب أفضل

 
 يتطلب   إذ  الأعمال  جميع  في  الحال  هو  كما.  ينجح  لن  الآخر  والبعض  ،سينجحون   الأعضاء  بعضف.  ضمانات  يس هناك منل

 .والتفاني والمهارة الجاد العمل النجاح

 

 . سنوات 10 إلى 5 من %1 التي كان فيها الأعضاء بين أفضل فترةال طول  تراوح ،2022 عامال في* 

 

  ينجح   لم   لو   ماذا 
 معي؟   الأمر 

ا،   90  خلال أول   رغبت في إلغائها   إذا .  وقت   أي   في   عضويتك   إلغاء   يمكنك  •   حزمة مبلغ    كامل   واسترداد   إلغاءها   يمكنك   يوم 
 . بك   الخاصة   Herbalife  عضو 

.  كامل المبلغ   استرداد و   الماضي   العام   خلال   اشتريتها   التي   المفتوحة   غير   المنتجات   إعادة   يمكنك   عضويتك،   بإلغاء   قمت   إذا  •
 . الشحن   كلفة   ندفع   أننا   حتى 

الرقم    الخط   مشغل الطلب من    يرجى )   801-426-1-961+  بالرقم   الاتصال   يرجى  • إلى  (  0188-398-877تحويلك 
 . المعلومات   من   مزيد   على   للحصول 
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